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PROTOKOLL 

 

STYREMØTE 05/2023 - 25 
FRISKIS NORGE  

 

Lørdag 16. september 2023 
Kl. 14.00-16.00 

 
Sted: Danebu hytte 

Til Stede: Thor Carlsen, Bjørn Riiber, Sølvi Jevnesveen, Jon Duus, Mari Monne (telefon) og 
Christian Grønli (referent) 
Fravær: Stina Haflan og Jon Reichelt 
 

 
 
Sak 24  GODKJENNING AV FOREGÅENDE PROTOKOLL   

Se vedlagte protokoller. 
 
Forslag til vedtak 
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra møte 04/2023 – 25   

 
 
Sak 25  INFORMASJONSSAKER    (25 min)  Christian 

- Oppdateringer «Friskis Inn i Idretten» 
Krevende med rekrutterig av funksjonærer til å starte opp. Avventer endelig svar fra nesodden. 
Møte med Tønsberg 18/9 

- Oppdatering «Sterkere med Friskis» 
Trening i Fredrikstad, Oslo, Bærum og Lillehammer i gang. 

- Styreleder-møter i august 
Kun 17 av 43 klubber representert på møtene. Gode tilbakemeldinger på gjennomføringen fra de 
tilstedeværende. 

- Presentasjonsfilm Norges Fleridrett/Friskis 
Prosjekt etablert, med Anne O som lead. Håper på ferdig produkt for FIF og alle seksjonene innen 
nyttår. 

- Samarbeid SFF/NIF-administrasjon 
Det er besluttet et tettere dialog mellom NIF og SFF. Jevnlige avstemningsmøter på gang. SFF skal 
ta koordinerende rolle ved høringer. 

- NIF søknad til KUD om midler 
Prosessen med å søke midler er igangsatt, og fokus blir får vår del og få seniorer og livslang trening 
som en del av underlaget samt full kompensasjon for lønns- og prisstigning. 

- Wackes og funksjonærklær 
Utfordrende med toll og leveranser – det jobbes med saken fra norsk side. 
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Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 

 
 
Sak 26 REFORHANDLING AVTALE MED RIKS  (15 min)  Thor  

    
Styret gjennomarbeidet underlaget til ny avtale med RIKS. Følgebrev samt avtale oversendes RIKS 
i løpet av uke 38. 

 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne å oversende den utformede avtalen til RIKS 

 
Sak 27 KOMMUNIKASJON MED KLUBBENE  (5 min)   Christian 
 
 -Hvordan sikre god kommunikasjon med klubbene, for å sikre at all relevant 

informasjon kommer frem. 
Kommunikasjon med klubbene er en utfordring med tanke på å nå frem med relevant informasjon til 

de rette personene. Slik styret ser det er workplace brukt på den rette måten den 
beste kommunikasjonskanalen.       
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å fortsette og videreutvikle workplace som kommunikasjonskanal. 

 
 
 
Sak 28  EVENTUELT 
 


